
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 14  MEI 2013 

Aanwezig:
Leden: 
CDA T. van Heese 
VVD A.J.M. Bank, B.A. Graal, R. Broekhuizen en mevrouw C.C.J. Breed-Vlaar 
D66 F.J.M. Duits, G.A. Jägers, H. van Dijk
GroenLinks M.J. van der Laan  
PvdA mevrouw M.L. van Est-Heijnis

Bestuurders: P.J. Heiliegers en F. Zantkuijl
Voorzitter: H. Werner
Griffier: mw. A.J. Kuijper

Met kennisgeving afwezig: mevrouw G.Th.M. van Lieshout en G. Markus
Mede-aanwezig: mevrouw  Jonges (afdeling BOB), en de heren Van Elst (afdeling Middelen) 
en Oud (afdeling Ruimte)

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er zijn berichten van verhindering van mevrouw Van 
Lieshout en wethouder Markus. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Conclusies van de commissievergadering van 2 april 2013

De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. De heer Jägers vindt dat het geen goede 
vergadering is geweest omdat er geen argumenten gewisseld zijn. 

3. Lijst van toezeggingen tot en met 2 april 2013

De toezegging van onderzoek naar tweerichtingsverkeer op de Lagedijk van de heer Markus 
wordt toegevoegd. Op de vraag van de heer Van der Laan naar de voortgang van de 
uitvoering van de motie over precario antwoordt de heer Zantkuijl dat de strekking van de 
motie al mondeling via de GBKZ is ingebracht bij de regiogemeenten, schriftelijke toezending 
ook aan de VNG zal nog volgen.
De lijst wordt voor kennisgeving aangenomen.

4. Spreekrecht

Er zijn zes insprekers over agendapunt 5, mevrouw D. de Vries en de heren R. van Haeften, 
Th. Kuiper, van Beeten, S.J. Bier en A. Stoop. Zij geven hun bezwaren aan tegen de 
geplande nieuwbouw aan de Mientekade, die o.a. niet in de omgeving zou passen, zonlicht 
in de winter wegneemt en een aanslag doet op de leefbaarheid en gezondheid.

A-stukken

5. Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Mientekade

GroenLinks
Wordt er ook aandacht besteed aan de fietsovergang Osdorperweg?
D66
Wil inzicht in de afweging waarom het alternatief van de bewoners niet acceptabel zou zijn. 
Vraagtekens bij het akoestisch onderzoek. Heeft de welstandscommissie zich uitgelaten over 
de inpassing van het plan in de omgeving?



PvdA
Vervelend dat de inspraak niet goed heeft uitgepakt. De straten ter plaatse zijn smal en het is 
de vraag of er genoeg ruimte voor parkeren zal zijn. Welke parkeernormen worden 
gehanteerd? Afname bezonning een probleem. 
VVD
Het plan verbetert de kwaliteit van het gebied, helaas is aanpassing van het plan niet 
mogelijk gebleken. 
CDA
Inspraakronde is niet gelopen zoals voorgenomen, hoe serieus zijn de alternatieven 
beoordeeld en zijn daarbij ook andere dan financiële afwegingen gemaakt?
De heer Heiliegers antwoordt dat de raad de keuze moet maken en de insprekers moet 
horen. Hij kan bevestigend antwoorden op de vraag over de fietsovergang. De individuele 
zienswijzen zijn door een extern bureau verwerkt. De ambtenaren en het college hebben die 
verwerking getoetst. De parkeernorm is conform de CROW 1,1 per woning. 
De alternatieven zijn alleen op financiële gronden getoetst. In het kader van de 
ongevingsvergunning is gebleken dat een woonblok een te hoge geluidsbelasting krijgt. 
Naast de 30 km maatregel op de Osdorperweg zullen ook akoestische voorzieningen 
moeten worden aangebracht.
VVD
Blij met antwoorden van het college. Wil de parkeernorm handhaven zoals eerder is 
afgesproken. Staat de bouw van het bergbezinkbassin Mientelade volledig los van de 
nieuwbouw?
PvdA
Problemen met parkeernorm
GroenLinks
Wil specifiekere informatie over de fietsovergang
D66
Stelt uitstel voor omdat er nog teveel onduidelijkheden zijn. Verschuiven van de 
woonblokken zoals de bewoners willen kan wel duurder zijn, maar doet meer recht aan de 
omwonenden. Heeft geen inzicht in de afweging om het alternatief niet uit te voeren.

Na een schorsing op verzoek van het CDA vraagt de voorzitter de partijen hun mening te 
geven:
VVD en CDA zijn voorstander het voorstel in de eerstvolgende raad te brengen, voor CDA 
gezien de geschiedenis.
D66, GroenLinks en D66 zijn tegen het voorliggende voorstel.

De Voorzitter concludeert dat binnen de commissie de stemmen staken (5 voor en 5 tegen). 
Het is aan het college om de afweging te maken in deze situatie het voorstel al dan niet aan 
de raad aan te bieden. 

6. Voorbereidingsbesluit Dr. Schaepmanstraat 9 e.o.

De voorzitter constateert dat de commissie adviseert dit voorstel te agenderen voor de 
komende raad.

7. Dekkingsplan brandweer Kennemerland

De heer Heiliegers neemt de vraag van D66, of bewoners van gebieden waar de brandweer 
niet conform de aanrijtijden op tijd kan zijn, daarover vooraf geïnformeerd zouden moeten 
worden. De heer Heiliegers kan de vraag van de VVD wanneer de beide verbeterpunten 
gerealiseerd zullen zijn nu niet beantwoorden.
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de volgende 
raadsvergadering. 



8. Krediet externe ondersteuning toekomstvisie gemeente

Op de vraag van D66 of er meer offertes zijn gevraagd antwoordt de heer Heiliegers dat een 
bureau is gekozen waar hij zelf ervaring mee heeft; er zijn geen andere offertes gevraagd.

De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de volgende 
raadsvergadering. 

9. Jaarrekening 2012 gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude

PvdA
Blij met het positieve resultaat, nog wel een aantal technische en inhoudelijke vragen.
CDA
Nadere informatie over de bestedingen uit het Van Hoogdalemfonds. Wil graag meer weten 
over de mogelijkheden tot begraven bij De Stompe Toren.
Bij de huidige ontwikkelingen weet het CDA nog niet of de verhoging van slechts 1 procent 
van de OZB ook in de toekomst overeind kan blijven. 
GroenLinks
Alle vragen zijn in de technische commissie naar tevredenheid beantwoord.
D66
Tevreden over de bespreking in de technische commissie. Tevreden met het voordelige 
saldo, hoewel eenmalige effecten daartoe hebben geleid. Akkoord met de bestemming van 
het resultaat. Wil overzicht van verplichtingen pensioenen en wachtgelden uit Appafonds. 
Hoe komt het dat het budget voor openbaar groen met € 229.000,- is onderschreden. Zorgen 
over de toename van de lasten voor afvalinzameling. 
VVD
Waarom bij IASZ een toename van € 224.000,-? Hoe staat het met de vordering van 
Multikabel? Komen overlopende gelden ten laste van 2012 of 2013?
Voorbehoud ten aanzien van de bestemming van het resultaat voor AWBZ (zie ook punt 16)
Nader beraad wat wel of niet in de technische commissie thuishoort. 
De heer Zantkuijl is van oordeel dat vragen over cijfers objectief en technisch zijn maar dat 
de beleidsmatige inbreng in de raadscommissie thuishoort. 
De Apparechten zijn nagerekend en dat heeft geleid tot de aanpassing. Voor invulling van de 
Stichting Hart (PvdA) wordt verwezen naar de komende Cultuurnota. Bij de begroting 2014 
zal nader ingegaan worden op het percentage verhoging OZB.
Voor het eind van het jaar zal gerapporteerd worden over de (on)mogelijkheden van 
begraven bij De Stompe Toren. 
Over openbaar groen en de lagere kosten bij Openbaar Bestuur wordt schriftelijk 
gerapporteerd, net als over de Schipholgedupteerden. De kwestie met Multikabel is bijna 
geregeld, het hangt nog op de vestiging van een zakelijk recht bij Sugar City. 
D66
Wil overzicht van de verplichtingen Appa
CDA
Begraven bij de Stompe Toren is een emotionele wens,
De heer Zantkuijl zegt toe dat het overzicht Appa-verplichtingen verstrekt zal worden.

De Voorzitter constateert dat het voorstel, inclusief de toezeggingen geagendeerd kan 
worden voor de volgende raadsvergadering. 
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10. Afschaffen splitsingsvergunningplicht woningen

De PvdA is tegen het voorstel omdat er destijds goede redenen waren om de 
vergunningsplicht in te voeren en er niet is aangetoond dat die argumenten niet meer geldig 
zijn.
Op de vraag van D66 hoe het kan dat recent panden in meerdere woningen gesplitst zijn 
antwoordt de heer Zantkuijl dat daar omgevingsvergunningen voor zijn verleend, waarin 
eisen zijn opgenomen waar de woningen aan moeten voldoen. De vraag van GroenLinks 
hoe het gaat met samenvoegen van woningen antwoordt de heer Zantkuijl dat daarop in de 
Nota Wonen wordt ingegaan. 
De voorzitter concludeert dat de meerderheid van de commissie positief tegenover het 
voorstel staat en dat het geagendeerd kan worden voor de volgende raadsvergadering. 

11. Financiële stukken VRK 2012-2014

De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de volgende 
raadsvergadering. 

12. Wijziging verordeningen rioolrechten 2012 en 2013

De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de volgende 
raadsvergadering. 

13. Jaarrekening 2012 De Meerlanden

De vraag van D66 of er ook in andere gemeenten sprake is van trendmatige verhoging zal, 
zo zegt de heer Zantkuijl toe, schriftelijk beantwoord worden. De VVD constateert dat de 
klachten minder goed zijn afgehandeld dan het jaar daarvoor. De heer Zantkuijl geeft aan 
dat de verantwoordelijk wethouder daarover in gesprek is met De Meerlanden. 
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de volgende 
raadsvergadering. 

14. Brandbeveiligingsverordening 2013

De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de volgende 
raadsvergadering. 

15. Vaststelling bouwverordening Haarlemmerliede en Spaarnwoude inclusief 14e 

set wijzigingen

De PvdA wil weten op welke punten wijzigingen zijn aangebracht. De VVD vindt het een 
gedocht van een stuk en vraagt om alle vervallen artikelen eruit te halen. D66 vraagt zich af 
of hier geregeld zou moeten worden dat de welstandscommissie ook de omgeving van een 
bouwwerk in haar advies betrekt. 
De heer Zantkuijl antwoordt dat dit voorstel niet meer is dan verwerken van wettelijke 
wijzigingen. Voor het opschonen van de verordening is nu geen ambtelijke capaciteit 
beschikbaar.
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de volgende 
raadsvergadering. 
 



B-stukken

16. Transities Welzijn

D66
Bemoedigend, zoals het tot nog toe is gegaan. Is er al een besluit of is alles nog in de 
verkennende fase. Hoe is de 93.000 euro te plaatsen die van het resultaat 2012 wordt 
voorgesteld te reserveren voor de transities.
GroenLinks
Alles is heel erg in beweging: waar koersen we op aan en welke kant gaan we op.
PvdA
Voorstander van samenwerking.
VVD
Invoering van een van de transities is uitgesteld, waarom is dit onderdeel dan ook niet 
uitgesteld in de intergemeentelijke besprekingen? Kan er een themabijeenkomst worden 
georganiseerd over de beweegredenen om de keuzes te maken die tot nog toe zijn 
gemaakt?
De heer Zantkuijl antwoordt dat er sprake is van een gigantische operatie. Hij vindt het een 
goed idee om in het vroege voorjaar een thema-avond te houden over de transities. De 
€ 93.000 in de bepaling van het resultaat is een “toevallig” getal. De winst zit in het samen 
oppakken van de werkzaamheden die door de transities naar de gemeenten komen. De 
aanpak van de eerstelijnsgezondheidszorg door de welzijnscoach is een voorbeeld waar 
andere gemeenten naar kijken. Ook Amsterdam kan een mogelijke samenwerkingspartner 
zijn. Dat alles zal in de brief aan de minister van BZK worden gemeld. In die brief hoeven 
alleen de buitengrenzen van het samenwerkingsgebied genoemd te worden. Voor ons is dat 
Kennemerland. Amstelland en Meerlanden, Amsterdam (KAM A). Aan de VNG zullen eind 
van de maand enquêtegegevens worden geleverd over AWBZ, Jeugdzorg en Wmo. De 
uiteindelijke keuze hangt ook samen met de uitkomsten van het onderzoek naar de toekomst 
van de gemeentelijke organisatie. Voor Jeugdzorg is inderdaad een jaar extra. 

C-stukken

17. Politieke vragen over C-stukken

Uitwerking motie financiering Jumelage

De VVD stelt voor om ook bedrijven uit de gemeente te interesseren voor de jumelage. De 
heer Heiliegers zegt dat samen met de voorzitter van de Jumelagecommissie nader te 
zullen bespreken. 

18. Samenwerkingsverbanden

Geen opmerkingen.

19. Rondvraag

D66
Er zijn berichten in de pers over verplaatsing van Pont Buitenhuizen. Zijn wij daar bij 
betrokken en wat zijn de gevolgen voor onze gemeenten?

Er zijn 66 bomen gekapt aan de Noorderweg. Wat weet de gemeente daarvan?
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GroenLinks
Komt er ook een fietsenstalling aan de kant van Sugar City?

PvdA
Aan de Ringweg is een gebouw verschenen dat ´zeer kleurig” is. Wat is het advies van de 
Welstandscommissie daarover?

De heer Zantkuijl geeft aan dat er inmiddels besloten is fietsenrekken aan de kant van 
Sugar City te plaatsen. Het advies van de welstandscommissie over Ringweg wordt ter 
beschikking gesteld. 

20. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Kuij/26-5-2013


